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Novi Pazar - Nakon javnih rasprava
i anketa, Gradsko ve}e Novog Pazara
usvojilo je nacrt bud`eta za narednu
godinu. U gradskoj kasi trebalo bi da se
na|e vi{e od 3,2 milijarde dinara ili za
tri odsto vi{e od ovogodi{njeg bud`eta.

Planirano je da se u gradsku kasu
najvi{e sredstava, vi{e od 1,3 milijarde,
slije od poreza i doprinosa, 823 milio-

na treba da stigne od donacija i donaci-
ja sa drugih transfera vlasti i 180 mili-
ona dinara je planirano kreditno zadu-
`enje grada. Kada su u pitanju rasho-
di, kao i prethodnih godina, najvi{e
sredstava bi}e izdvojeno za plate neza-
poslenih, 866,5 miliona dinara ili 27
odsto od ukupnih bud`etskih sredsta-
va. Po visini planiranih izdvajanja sle-

de obrazovanje sa 19 odsto ili 621 mi-
lion dinara i saobra}ajna infrastruktu-
ra u ~iju izgradnju je planirano da se
ulo`i 559 miliona dinara ili 17 proce-
nata. Gradska vlada je uva`ila i rezul-
tate ankete „Na{ bud`et“, kojom je ob-
uhva}eno dve i po hiljade ispitanika iz
ovog grada. S. N.
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Gradsko ve}e Novog Pazara usvojilo Nacrt bud`eta za slede}u godinu

U gradskoj kasi tri 
odsto vi{e sredstava

Odlukom Odbora poverilaca prodat 
hotelski kompleks „Mile{eva“

Sa 106,5 na 18,5 
miliona dinara Strane IV-V
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Srebro u Lisabonu 
Novi Pazar - Elzan Bibi} (20) je juniorskoj bronzanoj medalji sa

Prvenstva Evrope u Tilburgu pro{le godine dodao srebrnu medalju sa
Krosa Evrope u Lisabonu, ali u konkurenciji mla|ih seniora. U sjajnoj
trci prsa u prsa sa Francuzem @imijem Gresijeom skoro do ulaska u
poslednji krug kru`ne staze duga~ke 8.225 metara sve vreme do
klju~nog trenutka Novopazarac je diktirao tempo protiv dve godine
starijeg Francuza. Na kraju iako je postao `rtva sopstvenog tempa os-
vojio je srebro. 

Gresije je pobedio u vremenu 24:17 pobegav{i Bibi}u osam sekundi
(24:25), tre}e mesto zauzeo je Britanac Abdesamad Oukelfena. Jo{ jedan
veliki uspeh Bibi} je prokomentarisao na slede}i na~in: „Mnogo sam
sre}an. Spremao sam se tri nedelje u [paniji da bih osvojio medalju i na
najlep{i na~in krunisao sezonu. Drago mi je da sam je zatvorio na ovakav
na~in. Dra`a mi je, ipak, bronzana medalja osvojena letos na Prvenstvu
Evrope za mla|e seniore u Jevleu na 1.500 metara, ali ovu je bilo te`e os-
vojiti“, istakao je Bibi}. P. L.

U novovaro{kom hotelu „Panorama“ 
spremno do~ekuju zimsku sezonu

Rasprodati 
novogodi{nji
aran`mani 

Najve}a gu`va o~ekuje se krajem 
decembra i u prvoj polovini januara 
Aran`mani za Novu godinu planuli 
jo{ pre mesec dana                     Strane IV-V 

NOVA MEDALJA SJAJNOG ELZANA BIBI]A
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Novi Pazar - Forenzi~ar Nenad [ipka
ocenio je da je presuda Vi{eg suda u
Novom Pazaru kojom je Fahrudin Ma-
vri} 2012. godine osu|en na 30 godina
zatvora, zbog ubistva policajca @eljka
Ze~evi}a 2010. godine u Batragama, za-
snovana na nezakonitim dokazima. On
je na konferenciji za novinare u prosto-
rijama Stranke pravde i pomirenja re-
kao da je na zahtev Mavri}eve porodice
uradio forenzi~ku 3D rekonstrukciju,
kojom ̀ eli da uka`e na gre{ke koje su se
dogodile u pravosna`noj presudi.

„Klju~ni detalj su tragovi krvi, jer je
prolazak projektila kroz balisti~ki ̀ ela-
tin pokazao da je pritisak morao povu-
}i biolo{ki materijal, odnosno delove
tkiva. Time bi se potvrdilo da li je to
putanja i projektil koji je pogodio Ze-
~evi}a. Drugi klju~ni detalj su nezako-
niti dokazi, jer je ve{tak koji je doneo

dokaze, na osnovu kojih je Fahrudin i
osu|en, morao biti izuzet sa su|enja.
Ako se ovo izuzme onda nema nijed-
nog dokaza da je Fahrudin povukao
obara~ pi{tolja“, rekao je [ipka, preno-
si Radio stoplus. On tvrdi da ovaj po-
tez nije pritisak na sud ili ometanje
pravde, ve} argumentovane tvrdnje i
da je pravni zastupnik pre mesec dana
Vi{em sudu u Novom Pazaru poslao
Zahtev za ponavljanju postupka.

Sudsko ve}e Vi{eg suda u Novom
Pazaru, kojim je predsedavao sudija
Adil Bibi}, u obrazlo`enju presude je
naglasilo zlo~ina~ke namere koje je
osu|eni Mavri} pokazivao prema Ze-
~evi}u, iako ga Ze~evi} nije vezao lisi-
cama, kao i ponavljanje tih namera,
prilikom otimanja oko pi{tolja, koje je
usledilo po{to je Mavri} izvukao pi{tolj
ubijenog Ze~evi}a. S. D. 

NOVI PAZAR - U okviru projekta 
„Moj dom je ovde“, koji „Urban-In“ 
i Nacionalna koalicija za
decentralizaciju, Ni{, organizuju sa
u~enicima/ama srednjih {kola u Novom
Pazaru, u [koli za dizajn ko`e i tekstila
nedavno je odr`ana jo{ jedna
radionica, ovoga puta sa
u~enicima/ama III godine. Radionica je
na temu ilegalnih migracija u zemlje
EU, a kao go{}a je bila povratnica iz
Danske. Cilj ovih radionica jeste da
mladi, kroz iskustva i `ivotne pri~e
povratnika, budu informisani o tome
{ta zna~i biti ilegalni migrant, sa kojim
problemima i izazovima mogu biti
suo~eni, kao i kakve posledice mogu
proiza}i nakon odluke da migriraju.
Tako|e, jedan deo radionice je
posve}en i legalnim migracijama,
odnosno legalnim mogu}nostima
odlaska na rad u zemlje EU. S. D.

Prijepolje - U 2018. godini  u Op-
{tinskoj upravi Prijepolja bilo je 80
zaposlenih, od toga 69 na neodre|e-
no vreme, a 41 su `ene. ^ak 27 zapo-
slenih ima izme|u 30 i 40 godina
radnog sta`a. 

Prema Izve{taju o radu Op{tinske
uprave za 2018. godinu, koji je pred
odbornike Skup{tine op{tine stigao tek

u novembru ove godine, sa fakultet-
skom diplomom stalno zaposlenih je
28, a po broju ih slede oni koji imaju
srednju {kolu i radi ih 26. 

Kad je re~ o zapo{ljavanju na odre-
|eno vreme, tokom pro{le godine za-
posleno je 11 radnika, a sedam je ima-
lo diplomu visoke {kole. Ono {to sva-
kako obele`ava rad Op{tinske uprave

u Prijepolju su ̀ ene i iskustvo. Naime,
od 69 stalno zaposlenih ~ak 41 su ̀ ene.
Najvi{e radnika Op{tinske uprave, njih
27 ima izme|u 30 i 40 godina radnog
sta`a (dvoje imaju i preko 40 godina),
njih 17 radi izme|u 20 i 30 godina. Sa-
mo 8 stalno zaposlenih  ima manje od
10 godina radnog sta`a.

I. H. D.

Prijepoljska Op{tinska uprava

Dominiraju 
`ene i iskustvo 

Bijelo Polje - NVO Green Home
podnijela je Vrhovnom dr`avnom
tu`ila{tvu krivi~nu prijavu protiv
slu`benih lica iz Op{tine Bijelo Polje,
Sekretarijata za ure|enje prostora
Op{tina Bijelo Polje, Sekretarijata za
ruralni i odr`ivi razvoj Op{tina Bije-
lo Polje zbog plana izgradnje mini
hidroelektrane  „Lje{tanica“.

Navode da postoji sumnja da su
navedene slu`be zloupotrebom, ne-
vr{enjem i prekora~enjem slu`be-
nih ovla{}enja u produ`enom traja-
nju, omogu}ili koncesionaru za iz-
gradnju mHE Lje{tanica, kompani-
ji „Hydro Lje{tanica doo.“, da na lo-
kaciji vodoizvori{te rijeke „Lje{tani-
ce“ u Bijelom Polju dobije ekolo{ku
saglasnost na Lokalnu Studiju loka-

cije i korigovani izvje{taj o strate{koj
procjeni uticaja na `ivotnu sredinu
za projekat izgradnje mHE „Lje{ta-
nica“. 

Ova NVO je za 17. decembar za-
kazala protest protiv gradnje mini-
hidroelektrane „Lje{tanica“. Peticiju
protiv gradnje do sada je potpisalo
150 mje{tana Lijeske i 600 gra|ana
Bijelog Polja. Potpisi su upu}eni
predsjedniku Op{tine Bijelo Polje,
kao i tu`be mje{tana za radi poni{ta-
ja odluke o eksproprijaciji nepokret-
nosti zemlji{ta i podnijeta inicijativa
Ustavnom sudu za pokretanje po-
stupka za ocjenu saglasnosti sa Usta-
vom i zakonom odluke o dono{enju
Lokalne studije lokacije mHE „Lje-
{tanica“. C. D. 
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„Moj dom je ovde“

Forenzi~ar Nenad [ipka tvrdi da je Fahrudin Mavri}u
osu|en na osnovu nezakonitih dokaza 

Pravni zastupnik 
tra`i novo su|enje 

Rahman Husovi} budu}i 
predsjednik op{tine Ro`aje

Ro`aje – ̂ lanovi Op{tinskog odbo-
ra Bo{nja~ke stranke u Ro`ajama po-
dr`ali su kandidaturu Rahmana Huso-
vi}a za predsjednika Op{tine. Sjednici
tog tijela prisustvovala su 134 ~lana, od
kojih je 111 glasalo za Husovi}a. ^la-
novi OO BS su imali priliku da biraju
izme|u tri kandidata, Husovi}a, Alme-
ra Kala~a i Melje Ku~a.

Husovi} se nakon glasanja zahvalio

i najavio da }e biti  predsjednik svih
gra|ana. Dosada{nji predsjednik op-
{tine Ejup Nurkovi} podnio je ostavku
na tu funkciju prije vi{e od dva mjese-
ca.  Predsjednik Op{tine }e biti izabran
na sjednici lokalnog parlamenta koja
}e se, kako najavljuju iz Bo{nja~ke
stranke, koja ima apsolutnu vlast u SO,
biti odr`ana u narednih desetak dana.
Budu}em predsjedniku op{tine ne}e

biti lako, a jedan od goru}ih problema
je broj zaposlenih. Prema nezvani~-
nim podacima u op{tinskoj slu`bi i
javnim preduze}ima radi vi{e od 500
ljudi, {to je veliko optere}enje za bu-
d`et ove male i siroma{ne op{tine. Lo-
kalna uprava u Ro`ajama bila je u oba-
vezi da do kraja pro{le godine otpusti
25 odsto zaposlenih, koji su vi{ak, ali
se to nije desilo. S. D. 

Nevladina organizacija Green Home

Podneta krivi~na prijava
zbog mHE „Lje{tanica“ 

Ova NVO je za 17. decembar zakazala protest protiv
gradnje mini-hidroelektrane „Lje{tanica“

U DVE RE^I

PRINUDNA NAPLATA POREZA
Pljevlja - Op{tina Pljevlja pokrenu}e postu-

pak prinudne naplate poreza na nepokretnosti
od preduze}a i gra|ana, ukoliko u narednom
periodu ne izmire obaveze koje imaju po tom
osnovu. Direktor Uprave lokalnih javnih priho-
da Dragomir Gospi} kazao je da gra|ani i privre-
da Op{tini Pljevlja za poreze na nepokretnosti
duguju skoro 8,3 miliona evra. Fizi~ka lica ukup-
no duguju 4,62 miliona evra, od ~ega 1,65 za
gra|evinske objekte a 2,97 miliona za zemlji{te.
Pravna lica Op{tini Pljevlja duguju 3,65 miliona
evra. Najve}i du`nik je kompanija „Vektra Jaki}“
koja po osnovu poreza na nepokretnosti Op{ti-
ni Pljevlja duguje oko dva miliona evra. 

STIPENDIJE NAJBOLJIM STUDENTIMA 
Tutin - Op{tina Tutin raspisala je konkurs za

dodjelu stipendija najboljim studentima kao i
studentima slabijeg imovnog stanja sa teritori-
je ove op{tine, saop{teno je iz lokalne samou-
prave. Pravo na stipendiju imaju studenti aka-
demskih studija druge i narednih godina, kao i
studenti diplomskih akademskih - master stu-
dija sa najmanjom prosje~nom ocijenom devet,
koji studiraju na visoko{kolskim ustanovama ~i-
ji je osniva~ Republika Srbija, koji nisu u radnom
odnosu, dr`avljani su Srbije i nisu gubili nijed-
nu godinu studija. Konkurs traje do 10. januara.

Od 69 stalno zaposlenih ~ak 41 su
`ene: Zgrada Op{tinske uprave 
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Ovaj prilog sufinansira grad Novi PazarNOVI PAZAR DANAS

NOVOPAZARSKE SLIKE I PRILIKE

Putevi
Na dugom putu budu}nosti, {iroke i duga~ke d`ade samo {to nisu

stigle do nas. Najava stigla do pred vrata. Ima vremena da se u
narednoj godini razmerava, premerava, dozidava, podupire, oja~ava,
uslikava, neplanirano radi i donov~ava. Bi}e posla i za radnike, i za
posmatra~e i za govornike u ime zadovoljnih i zahvalnih narodnih
masa {to u 21. stole}u mogu da gaze po asfaltiranoj d`adi. Zahvalni,
nego {to. Mogli su da u budu}u Srbiju u|u poskakuju}i po iskrzalom
asfaltu kao da igraju fore. I dok drugima budu nudili brze pruge i
avione, nama u najavi slede taze asfaltirani drumovi. Odavde do
prestonice oko 300 kilometara, a od prestonice do ovde 1.300.
Umorniji su ovi {to dolaze. Valjda, zato retko i dolaze i zaobilaze, a kad
do|u svi su na nogama. Putniku namerniku treba mnogo {ta.

Banjska }uprija trebalo je do kraja septembra da renovirana zablista
u punom sjaju. Strpljenja nije nedostajalo, ali se ispre~ili neplanirani
radovi. Malo nam }uprija sabijena u jednu traku. Ona druga, kad joj
do|e vreme. A i gradili{ta, nikad ih nije bilo vi{e i, naravno, nikad nisu
bila lep{a, ra{trkala se po celom gradu. Kamere jedva sti`u da sve
zabele`e. Lak{e je „rekordna izgradnja u gradu“. ^udni su putevi.

S. N. 

Novi Pazar - Na Skup{tini Stalne
konferencije gradova i op{tina potpisa-
na su tri dokumenta o realizaciji proje-
kata  u Novom Pazaru. Novopazarski
gradona~elnik potpisao je Memoran-
dum o nastavku saradnje i pru`anju
podr{ke u oblasti upravljanja ljudskim
resursima u okviru projekta „Upravlja-
nje ljudskim resursima u lokalnoj sa-
moupravi“, Memorandum o saradnji
u implementaciji podr{ke „Unapre|e-
nje dobrog upravljanja na lokalnom ni-
vou“ i  Sporazum o saradnji o sprovo-
|enju lokalnih projekata u okviru pro-
jekta „Inkluzija Roma i drugih margi-
nalizovanih grupa u Srbiji - Inicijative

za inkluziju faza 2“. Ukupna vrednost
sva tri projekta je 250 hiljada evra.

Memorandum o upravljanju ljud-
skim resursima potpisali su Ministar-
stvo dr`avne uprave i lokalne samou-
prave, Delegacija Evropske unije, Misi-
ja Sveta Evrope, SKGO i predstavnici
lokalnih samouprava. Ministar Branko
Ru`i} je ocenio da je ovaj projekat „od
velikog zna~aja, jer ukoliko `elimo da
na{i gra|ani budu zadovoljni uslugom,
moramo voditi ra~una o onima koji
pru`aju uslugu gra|anima, odnosno
zaposlenima u lokalnim samouprava-
ma, njihovim kvalifikacijama, ve{tina-
ma, ali i o tome koliko su motivisani,

jer taj njihov u~inak na radnom mestu
uti~e na rad celokupne lokalne admini-
stracije i kvalitet ̀ ivota gra|ana“.

Memorandum o unapre|enju do-
brog upravljanja na lokalnom nivou,
SKGO realizuje u okviru programa
„Podr{ka Vlade [vajcarske razvoju op-
{tina kroz unapre|enje dobrog upra-
vljanja i socijalne uklju~enosti“ uz po-
dr{ku UNOPS. Realizaciju druge faze
Sporazuma o inkluziji Roma  i drugih
marginalizovanih grupa u Srbiji reali-
zova}e nema~ki GIZ, SKGO i lokalne
samouprave.  Novi Pazar se nalazi me-
|u 15 gradova i op{tina u kojima }e se
realizovati ovi projekti. S. Novosel

Nova podr{ka SKGO Novom Pazaru

Pomo} vredna 
250.000 evra
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Potpisnici memoranduma
o nastavku projekata

Novi Pazar - Ambasador Belgije u Sr-
biji Koen Adam, u okviru prve posete
Novom Pazaru, sastao se sa ~elnicima
lokalne samouprave, Bo{nja~kog naci-
onalnog ve}a (BNV), politi~kih partija i
organizacija civilnog dru{tva. Teme sa-
stanaka bile su aktuelna dru{tvena,
ekonomska i politi~ka situacija u ovom
delu Srbije, ali i mogu}im na~inima sa-
radnje izme|u Belgije i ovog grada.

U intervjuu za Radio sto plus, bel-
gijski diplomata je rekao da je od svo-
jih doma}ina dobio korisne  informa-
cije i da je shvatio da je Novi Pazar di-
nami~an grad, prepun mladih, ali
„druga strana medalje je {to je me|u
tim mladima visok stepen nezaposle-
nosti i na tome treba raditi. Treba im
pru`iti perspektivu, privu}i investito-
re, kreirati nova radna mesta kako

mladi ne bi morali da odlaze“. Amba-
sador Adam je ocenio da je Sand`ak
„specifi~an i raznovrstan region, dale-
ko od Beograda i zato je potrebno po-
svetiti mu pa`nju“.  Belgijski ambasa-
dor je poru~io da su mladi iz Sand`aka
dobrodo{li u njegovu zemlju i druge
zemlje zapadne Evrope, ali da postoje
pravila kako bi oni mogli da ostanu i
rade. S. N. 

Gradsko ve}e Novog Pazara usvojilo 
Nacrt bud`eta za slede}u godinu

U gradskoj kasi tri 
odsto vi{e sredstava
Novi Pazar - Nakon javnih raspra-

va i anketa, Gradsko ve}e Novog Pa-
zara usvojilo je nacrt bud`eta za na-
rednu godinu. U gradskoj kasi treba-
lo bi da se na|e vi{e od 3,2 milijarde
dinara ili za tri odsto vi{e  od ovogo-
di{njeg bud`eta.

Planirano je da se u gradsku kasu
najvi{e sredstava, vi{e od 1,3 milijar-
de, slije od poreza i doprinosa, 823
miliona treba da stigne od donacija i
donacija sa drugih transfera vlasti i
180 miliona dinara je planirano kre-
ditno zadu`enje grada. Kada su u pi-
tanju rashodi, kao i prethodnih godi-
na, najvi{e sredstava bi}e izdvojeno
za plate zaposlenih, 866,5 miliona di-
nara ili 27 odsto od ukupnih bud`et-
skih sredstava. Po visini planiranih iz-
dvajanja slede obrazovanje sa 19 od-
sto ili 621 milion dinara i saobra}ajna
infrastruktura u ~iju izgradnju je pla-

nirano da se ulo`i 559 miliona dinara
ili 17 procenata.

Gradska vlada je uva`ila i rezultate
ankete „Na{ bud`et“, kojom je obu-
hva}eno dve i po hiljade ispitanika iz
ovog grada.. Oni su se izja{njavali o
projektima koji bi trebalo da se finan-
siraju sredstvima iz gradskog bud`eta.
Ponu|eno je 13 projekata. Najvi{e gla-
sova, 855, dobili su projekti rekon-
strukcije osnovnih {kola „Bratstvo“,
„Vuk Karad`i}“ i „Desanka Maksimo-
vi}“, a 742 anketiranih opredelilo se za
izgradnju osnovne {kole u naselju [u-
tenovac. 

Za finansiranje ~etvrtog poku{aja
vantelesne oplodnje glasalo je 686, a za
ozelenjavanje i po{umljavanje grada
glasalo je 637 anketiranih. U poslednje
~etiri godine gradski bud`et u Novom
Pazaru pove}an je za blizu milijardu
dinara. S. N. 

Novi Pazar - Predstavljanjem Eti~kih
smernica za izve{tavanje o ljudskim
pravima, ekstremizmu i radikalizmu,
novopazarska nevladina organizacija
Kulturni centar Damad priveo je kra-
ju realizaciju projekta „Novi Pazar bri-
ne - partnerski za bezbednu i sigurnu
zajednicu“, koji je podr`ala Misija
OEBS u Srbiji.

Ovaj dokument je prezentovao Ne-
dim Sejdinovi}, koji je rekao da su
„mediji i novinari  du`ni da u svako-
dnevnom radu izbegavaju kr{enje
ljudskih prava, diskriminaciju, govor
mr`nje, podsticanje na nasilje i mora-
ju aktivno da se suprotstave dru{tve-
nim devijacijama“.

- Novinarska profesija je nespojiva
sa {irenjem bilo koje vrste predrasuda.
Novinari moraju da poznaju termino-
logiju i razliku izme|u radikalizma,
ekstremizma i terorizma, da bi svoja
znanja preneli publici, odnosno gra|a-

nima. Unutar redakcije potrebno je or-
ganizovati konstantnu edukaciju o in-
kluzivnom novinarstvu, namenjenu
pre svega mladim novinarima - nagla-
sio je Sejdinovi} i dodao da ovaj doku-
ment novinarima ukazuje „da moraju
da posebnu pa`nju da obrate , ukoliko
koriste dru{tvene mre`e kao izvor in-
formacije, i na zamke u koje nesvesno
mogu da upadnu pi{u}i o ekstremi-
zmu i radikalizmu.

U ovom dokumentu objavljeni su
akti doma}e i me|unarodne regulati-
ve, koji se odnose na izve{tavanju o
ljudskim pravima, ekstremizmu i ra-
dikalizmu i analiza ovih pojmova. Iz-
vr{na direktorka KC Damad Zibija
Dervi{halitovi} [arenkapi} ocenjuje da
}e ovaj dokument znatno koristiti no-
vinarima „jer se na jednom mestu na-
laze sugestije, predlozi i preporuke za
izve{tavanje o ovim pojmovima“.

S. N.

KC „Damad“ predstavio Eti~ke smernice za izve{tavanje
o ljudskim pravima, ekstremizmu i radikalizmu

Novinarstvo nespojivo 
sa predrasudama

Belgijski ambasador u Srbiji Koen Adam boravio u Novom Pazaru

Sand`ak specifi~an region

Ambasador Belgije Adam 
razgovarao sa novopazarskim 
gradona~elnikom Bi{evcem
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KULTURA TURIZAM

Prijepolje - Okruglim stolom zapo~ete
su aktivnosti na realizaciji jednogodi-
{njeg projekta „Inkluzivna za{tita nema-
terijalnog kulturnog nasle|a:most me|u
kulturama“, koji ima za cilj afirmaciju in-
terkulturalizma u za{titi i promociji ne-
materijalnog kulturnog nasle|a u op{ti-
nama: Prijepolje, Priboj, Nova Varo{, Sje-
nica, Tutin i Novi Pazar. Projekat realizu-
je Udru`enje „Nova vizija“ u partnerstvu
sa „@enskom inicijativom“ iz Priboja, a fi-
nansira Evropska unija sa Vladom Repu-
blike Srbije preko programa EU PRO.

Ovo je, u stvari, {irenje projekta zapo-
~etog pre tri godine kojim je omogu}eno
da se po prvi put predstavnici institucija,
ustanova, udru`enja ali i zaintereso-
vani pojedinci upoznaju sa
procedurom koja omogu-
}ava predlaganje pojedi-
nih elemenata nemate-
rijalnog kulturnog na-
sle|a sa ovih prostora
u Nacionalni registar
koji je po~eo da se pra-
vi pre desetak godina.
Pre tri godine, Nacional-
nim registrom bilo je obu-
hva}eno, kako je to naglasio i
Mirsad Duran, predsednik Udru`e-
nja „Nova vizija“ samo 36 elemenata, a
samo dva odnosila su se na elemente ne-
materijalne kulturne ba{tine sa prostora
ovih op{tina, a to su pesme iz vika iz No-
ve Varo{i i pazarske mantije.

Tokom trajanja projekta, u protekle
tri godine, akcenat je stavljen na kultur-
no nasle|e Bo{njaka i zahvaljuju}i tome,
predlo`eno je jo{ nekoliko elemenata za

Nacionalni registar, a
sjeni~ki-pe{terski }i-
lim ve} je upisan na
nacionalnu listu. Ob-

ra|uju se i jo{ neki ele-
menti vezani za tradicio-

nalne instrumente, ishra-
nu, obi~aje i narodni vez. Na

Okruglom stolu, neke od primera
nematerijalne kulturne ba{tine sa pod-
ru~ja Srbije prezentovala je Sne`ana A{a-
nin, koordinatorka za za{titu nemateri-
jalnog kulturnog nasle|a Centralne Srbi-
je, koja je istakla da je u me|uvremenu
na Nacionalnu listu upisan 51 element, a
na Svetskoj listi nematerijalne kulturne
ba{tine nalaze se tri elementa sa podru~-
ja Srbije: kolo, slava i pevanje uz gusle. 

Projekat „Inkluzivna za{tita nemate-
rijalnog kulturnog nasle|a:most me|u
kulturama“ uklju~i}e {to vi{e aktera, ka-
ko bi stiglo {to vi{e predloga i ideja za
o~uvanje elemenata nematerijalne kul-
ture sa prostora spomenutih op{tina, u
kojima `ive Srbi i Bo{njaci, pa je karak-
teristi~no i da se mnogi elementi me|u-
sobno i prepli}u i tako uz bogatstvo raz-
li~itosti ukazuju i na istorijsku interakci-
ju. Ovim se skre}e i pa`nja na mogu}no-
sti koje nudi promocija i za{tita ovog na-
sle|a, kako bi se ono sa~uvalo i prenosi-
lo, jer to jesu izazovi sa kojima je suo~eno
lokalno stanovni{tvo u poku{ajima da se
sa~uva i za{titi nacionalni identitet kroz
interkulturni dijalog.

I. Had`agi} Durakovi}

Prijepolje - Kako je potvrdio ste~ajni
upravnik Milorad Simovi} Odbor pove-
rilaca odlu~io je da Hotel „Mile{eva“ i
prate}i objekti budu prodati za simboli~-
nu sumu od 18,5 miliona dinara. To je,
naime, bila i najpovoljnija ponuda na
drugoj javnoj prodaji. Za ovaj, nekada
najve}i turisti~ki kapacitet u okru`enju,
firma iz Beograda, „Mali ku}ni aparati“
ponudila je svega 18,5 miliona dinara,
{to je za 88 miliona manje od procenje-
ne vrednosti koja je iznosila 106,5 milio-
na dinara.

Druga dva kandidata zainteresovana
za kupovinu „Putnika“ ponudila su znat-
no manje: Zig Gradnja iz Beograda, 15
miliona a Gra|evinsko preduze}e Stabil
- Pro DOO U`ice, 12 miliona 100 hiljada
dinara. Uz zgrade dvospratnog hotela,
ukupne povr{ine 4.770, 66 m2, bazena i
sportskih terena koji se uz njega nalaze i
pokretne imovine koja ide u „paketu“
prodata je i kuhinjska oprema, name{taj,
sitni inventar, otpadno gvo`|e i drvo i
dva motorna vozila ali ne i plac od dva
hektara koji }e ostati dr`avna svojina.

A 1979. godine kada je hotel otvoren
bio je na{iroko hvaljen. Novine su tada
pisale: „Novo reprezentativno zdanje
prijepoljskog ugostiteljstva, ve{to arhi-
tektonski uobli~eno i ukomponovano u
ambijent izme|u Lima i glavnih saobra-

}ajnica. Hotel je gra|en ~etiri godine i sa-
da je spreman da primi goste `eljne `u-
bora Lima i lepog ambijenta. To je reali-
zacija projekta arhitekte Milo{a Bojovi-
}a, Prijepoljca koji ̀ ivi u Beogradu, a ra-
dove je izvodilo GP „Rad“. Ko{talo je to
radnu organizaciju „Ineks Mile{eva“ oko

50 miliona dinara i za kolektiv ~iji je go-
di{nji prihod oko 30 miliona to je svaka-
ko velika investicija ali se zna da bez po-
slovnog rizika nema ni poslovnog uspe-
ha. Hotel „Mile{eva“ je svrstan u visoku

Nova Varo{ - U hotelu „Panorama“
kao i u ve}ini dugih turisti~kih objekata
na Zlataru, od 20. decembra o~ekuje se
zna~ajniji priliv gostiju. Hotelijeri sprem-
no do~ekuju predstoje}u zimsku sezonu,
a prema do sada ugovorenim aran`ma-
nima, najve}a gu`va o~ekuje se tokom
novogodi{njih i bo`i}nih praznika. 

Za do~ek Nove 2020. na ovda{njoj
planinskoj lepotici jo{ od po~etka jeseni
vlada veliko interesovanje. 

- Uo~i i tokom novogodi{njih prazni-
ka u „Panorami“ o~ekujemo preko 300
gostiju. Svi raspolo`ivi kapaciteti bi}e
maksimalno popunjeni, a najve}e inte-
resovanje vladalo je za ~etvorodnevne
paket aran`mane sa do~ekom i repri-
zom, koje smo rasprodali jo{ pre mesec i
po dana. Usluga je na bazi punog pansi-
ona sa cenom od 17.500 dinara po osobi
- ka`e direktor TO Zlatar“ i upravnik
„Panorame“ Branko Pucarevi}. Prema
njegovim re~ima, u restoranskom delu
objekta za sam do~ek gotovo da vi{e ne-
ma praznih mesta. Provod u „najlu|oj“
no}i ko{ta 2.900 dinara po osobi, a repri-
ze 300 dinara manje. Pored sve~ane ve-
~ere, aperitiva i di`estiva, u cenu su ura-
~unate i bogat muzi~ko-zabavni pro-
gram , kao i prikladne nagrade na izbo-
ru za najskladniji plesni par. 

U „Panorami“ su prodavali i trodnev-
ne novogodi{nje aran`mane, po ceni od
14.950 dinara, ali su oni, kao i lane, slabije
i{li od paketa u trajanju od ~etiri dana. Pre-
ma dosada{njem ranom bukingu, gosti

Odlukom Odbora pov

Sa 106,5 na 1
Za{tita nematerijalnog kulturnog nasle|a 

Most me|u kulturama

Nova Varo{ - U novovaro{kom Domu
kulture je pre tri dana vrvelo kao u ko{ni-
ci. Sala je bila prepuna ovda{njih mali{a-
na pred{kolskog i {kolskog uzrasta koji
su se okupili na koncertu hora De~jeg vr-
ti}a „Eko bajka“ i gradskog Tambura-
{kog orkestra iz Pljevalja. 

Oko 75 dece koja ~ine ovu zanimljivu
muzi~ku skupinu priredili su za polazni-
ke novovaro{ke Pred{kolske ustanove i
Osnovne {kole odli~an umetni~ko-za-
bavni program. Na njemu se na{lo pre-
ko 20 kompozicija - popularnih de~jih
pesmica, ali i pop numera i sevdalinki.
„Zemljo moja“, „Pozdravite moga tatu“,
„Pljevlja rodni grade moj“, „Najlep{a

mama na svetu“, „Deca su ukras sveta“,
„Drugarstvo“, samo su neke od muzi~-
kih bisera koji su preslatki mali{ani u be-
lom izveli na sceni lokalnog hrama kul-
ture. Mla|ana doma}a publika je goste
pozdravila i nagradila burnim aplauzi-
ma, odu{evljena muzi~kim izvo|enjem i
repertoarom svojih vr{njaka iz Pljevalja. 

- Kod mali{ana, pored de~jih pesama,
afirmi{emo i starogradsku muziku i u~i-
mo ih da nau~e i neguju tradicionalne mu-
zi~ke vrednosti, posebno one karakteri-
sti~ne za pljevaljski kraj. Probe odr`avamo
dva puta sedmi~no i mo`emo se pohvaliti
da sve vi{e polaznika na{e ustanove ima
veliko interesovanje da se okupe radom u

horskoj sekciji - ka`e za „Varo{ke novine“
vaspita~ica Vanja Soki}, koordinatorka
hora „Eko bajka“ iz istoimenog pljevalj-
skog vrti}a. Emir Peki} iz gradskog Tam-
bura{kog orkestra „Pljevlja“ je pokreta~
projekta saradnje mla|anog hora i ovog
popularnog muzi~kog sastava. 

- Motivisala me `elja da deci u vreme-
nu hiper produkcije lo{ih medijskih i mu-
zi~kih sadr`aja poka`emo koje su prave
vrednosti i vanvremenske kvalitetne nu-
mere - isti~e Peki}. Ina~e, hor „Eko bajka“
i pljevaljski tambura{i sara|uju ve} godi-
nama unazad, i pored uspe{nih nastupa u
zavi~aju, odr`ali su i koncerte u Prijepolju,
Priboju i {irom Crne Gore. R. P. 

Koncert de~jeg hora i tambura{a iz Pljevalja u Novoj Varo{i 

Muzi~ka „Eko bajka“ 

Izlo`ba
„Berane
2019“ 

Berane - Ljubitelji umjetnosti
imaju priliku da u Spomen ku}i
Vojvode Gavra Vukovi}a pogle-
daju izlo`bu umjetni~kih radova
koji su nastali na osmoj Me|una-
rodnoj likovnoj koloniji „Berane
2019“. Me|unarodna kolonija
trajala je od 21. do 28. jula i oku-
pila je akademske slikare i vajare
iz Crne Gore, Srbije, Sjeverne Ma-
kedonije, Rumunije, Litvanije i
Kine.

Na otvaranju izlo`be, Irvin
Masli~i}, urednik likovnih pro-
grama je istakao da su u~esnici
kolonije, svako sa svojom likov-
nom poetikom, osobeno{}u i sti-
lom, ostavili djela koja su ugradili
u mozaik likovnog fundusa Cen-
tra za kulturu. „Na{ fond sada
broji 140 umjetni~kih djela, a nji-
hovi autori su zna~ajni umjetnici
iz Crne Gore, Srbije, Sjeverne Ma-
kedonije, Bosne i Hercegovine,
Hrvatske, Slovenije, Rumunije,
Francuske, Turske, Poljske, Litva-
nije, Rusije, Kine, Libana i Indije“,
kazao je Masli~i}. Organizator
osme Me|unarodne likovne kolo-
nije je JU „Centar za kulturu“, pod
pokroviteljstvom Op{tine Berane
i Ministarstva kulture. C. D. 

Detalj sa nastupa Pljevljaka u novovaro{kom Domu kulture 

[irenje projekta zapo~etog pre tri godine: Sa okruglog stola 
Pesme iz 

vika iz Nove Varo{i,
sjeni~ko-pe{terski 

}ilim i pazarske 
mantije na 

nacionalnoj 
listi

U novovaro

Rasproda

Neposredno posle otvaranja Doma revolucije u direktnom
hotel kraj magistralnog puta koji je vodio na more. Bio je t

reprezentativnog hotela koji nosi naziv drevne Mile{eve, zn
otvara {iroke perspektive za p



B kategoriju. Raspola`e sa prostorom od
oko 4000 kvadratnih metara, dok terase,
koje su posebno obele`je hotela, zahva-
taju povr{inu od 1200 kvadrata. Hotel
ima 104 le`aja raspore|ena u dvokrevet-
nim sobama. Ovo je i prvi hotel u op{tini
koji ima i ~etiri apartmana. Gostima }e

stajati na raspolaganju i snek bar, kafa-
na, restoran i salon. Mozaik u kafani ura-
dio je Tanasije Ruzmarin, akademski sli-
kar iz Kragujevca, a zidove krasi sedam
izvanrednih tapiserija akademske slikar-

ke iz Beograda Vesne Milunovi}. Do
ovog hotela u Prijepolju je bilo svega 90
le`aja u ugostiteljskim objektima“...

Neposredno posle otvaranja Doma
revolucije u direktnom prenosu dr`avne
televizije 11. avgusta 1979. godine, sve-
~ano je otvoren i reprezentativni hotel

kraj magistralnog puta koji je vodio na
more. Bio je tu i politi~ki establi{ment SR
Srbije. Ovako je tada re~eno: „Otvaranje
novog, savremenog, reprezentativnog
hotela koji nosi naziv drevne Mile{eve,

zna~i i prekretnicu u razvoju ugostitelj-
sko-turisti~ke privrede, smeliji korak u
budu}nost koja otvara {iroke perspekti-
ve za potpunije iskazivanje u ovoj deli-
katnoj oblasti privre|ivanja“. U ~ast
otvaranja novog, reprezentativnog hote-
la visoke kategorije, emisija Radio Beo-

grada „Turisti~ko kolo“ snimljena je ba{
u tom ambijentu, a pevali su Dragan An-
ti}, Bisera Veletanli}, Usnija Red`epova,
Mirko Rondovi}, ansambl „Narakord“.

I. H. Durakovi}

cembar 2019. V

Nova Varo{ - Aktuelna kretanja u tu-
risti~koj privredi Srbije, upravljanje
destinacijama, razvoj turisti~kih proiz-
voda i primeri dobre prakse u ino-
stranstvu, bile su glavne teme o kojima
se razgovaralo na dvodnevnoj Turi-
sti~koj konferenciji Zapadne Srbije,
koja je nedavno odr`ana na Zlataru.

Na skupu u hotelu „Panorama“ ,
koji su organizovali TO „Regija Zapad-
ne Srbije“, Ministarstvo turizma i Tu-
risti~ka organizacija „Zlatar“, okupilo
se vi{e od 50 turisti~kih poslenika iz ze-
mlje i inostranstva. Bila je to prilika i
da se sumiraju rezultati u ovoj oblasti
na izmaku ove godine, kao i da se raz-
motre planovi za dalji razvoj turizma,
ne samo na podru~ju zapadne Srbije,
kao jedne od najperspektivnijih turi-
sti~kih regija , ve} i cele zemlje.

- Nakon uspe{no organizovanih
konferencija na Zlatiboru i Tari, name-
ra nam je bila da struku okupimo i na
Zlataru. Novina u odnosu na pret-
hodne konferencije je ta {to
}emo ovog puta predsta-
viti i primere dobre
prakse iz inostran-
stva, koje }e nam
predo~iti kolege iz
Hrvatske, Crne Go-
re i [vedske - rekao
je na otvaranju kon-
ferencije direktor TO
„Regija Zapadna Srbija“
Miroslav Ra|en. 

Osvrt na postignute rezulta-
te, kao i fokus na upravljanje turisti~-
kim destinacijama i kreiranje lokalnih
turisti~kih proizvoda, kao i javno-pri-
vatno partnerstvo su danas klju~ne te-
me u srpskom turizmu i garant su da
}e ova konferencija biti uspe{na, oce-
nila je direktorka Turisti~ke organiza-
cije Srbije Marija Labovi}. Ona je na-
glasila da su u 2019, ba{ kao i lane,
oboreni rekordi u doma}em turisti~-
kom prometu. 

- U odnosu na pro{lu godinu koja je
bila izuzetno uspe{na, u ovoj se bele`i
rast u broju gostiju i ostvarenih no}e-
nja za oko {est odsto. Podaci govore da
su poslednje dve-tri godine bile rekord-
ne kada su u pitanju rezultati u oblasti
turizma. To je zna~ajan pomak, koji
nas i obavezuje da takav vi{e nego po-
zitivan trend nastavimo i u 2020. To
uklju~uje maksimalnu anga`ovanost
svih ~inioca u turizmu - od pru`aoca
usluga do institucija - kazala je Labovi}.
Ona je dodala da je Zapadna Srbija ja-
ko va`na za turizam, naro~ito kada je
re~ o bogatstvu turisti~ke ponude, ali i
po ostvarenim rezultatima koji su iz
godine u godinu sve bolji i na vrhu liste
u ukupnom turisti~kom prometu. 

Na skupu se ~ulo i da }e u narednoj
godini akcenat biti stavljen na „agresivni-
ju“ promociju kulturno-istorijskog nasle-
|a, a ideja vodilja se bazira na avantura-
ma duha . Uporedo }e se raditi i na pro-
{irenju adrenalinskih sadr`aja i takozva-
nom aktivnom odmoru koji preferira sve
ve}i broj turista. Na konferenciji je izneta
i informacija da Vlada Srbije ima u planu
da za slede}u godinu izdvoji zna~ajan no-
vac kako bi se podelilo najmanje 100.000
vau~era u vrednosti od 5.000 dinara za
boravak u hotelima, odmarali{tima i ba-
njama {irom Srbije. Ocenjeno je da od-
mor na popust tek sada postì e puni efe-
kat, o ~emu svedo~i podatak da su lane
ve} po~etkom aprila „planuli“ svi vau~e-
ri, te je dr`ava naknadno odobrila novac
za dodatnih preko 20.000 vau~era. 

- Najtra`eniji su bili Sokobanja, Vr-
nja~ka banja, Zlatibor, Kopaonik, Div~i-
bare i Srebrno jezero. Sve ve}i intereso-
vanje vlada i za Zlatar i Taru, kao i za Gor-

nju Trep~u - kazali su predstavni-
ci Turisti~ke organizacije

Srbija, uz podatak da je
od 2015. kada je po~e-

la akcija podeljeno
preko 380.000 vau-
~era u vrednosti od
1,9 milijardi dina-
ra. U~esnike konfe-

rencije je, u ime do-
ma}ina skupa, po-

zdravio direktor TO
„Zlatar“ i upravnik „Pa-

norame“ Branko Pucarevi}. 
- Novovaro{ki kraj i planina Zlatar

su do pre neku godinu bili neprepo-
znatljivi na turisti~koj mapi Srbije. Ka-
tastrofalna slika se, me|utim, prome-
nila i zahvaljuju}i zna~ajnim ulaganji-
ma u ovu oblast, danas se mo`emo po-
hvaliti ~injenicom da smo sve atraktiv-
nija turisti~ka destinacija. Tokom
2019. u zlatarskom kraju ostvareno je
oko 120.000 no}enja i izgra|eno blizu
130 novih turisti~kih jedinica. Upore-
do smo unapre|ivali i turisti~ku infra-
strukturu i pro{irili vanpasionsku po-
nudu i sadr`aje - istakao je Pucarevi}. 

Ina~e, radni deo konferencije obele-
`ili su brojni paneli, radionice i prezen-
tacije. Za dva dana obra|eno je preko
30 tema, a govorilo je blizu 20 stru~nja-
ka u oblasti turizma. Pored klju~nih te-
ma, u~esnici skupa imali su prilike i da
se bli`e upoznaju sa projektima izgrad-
nje gondole na Zlatiboru i tradicional-
ne srpske svadbe kao novog brenda u
turisti~koj ponudi kosjeri}kog kraja.
Zanimljiva predstavljanja imali su turi-
sti~ki poslenici iz [vedske i Istarske ̀ u-
panije u Hrvatskoj, koji su srpskim ko-
legama preli svoja bogata iskustva u tu-
rizmu. R. Popovi} 

ovog najve}eg hotela na Zlataru bi}e tradi-
cionalni posetioci - uglavnom sa prostora
Crne Gore, Centralne Srbije i Vojvodine. 

U ovda{njoj Turisti~koj organizaciji
o~ekuju uspe{an start zimske sezone i u
gotovo svim ostalim turisti~kim objekti-
ma na Zlataru. Tokom praznika „krevet
vi{e“ tra`i se, kako u hotelima, tako i u vi-
lama, motelima, apartmanima, seoskim
doma}instvima i objektima narodne ra-
dinosti. 

Najsadr`ajniju ponu-
du gostima nudi hotel
„Zlatarski biseri“, koji
raspola`e sa kapacitetom
od oko 60 le`ajeva. I u
ovom objektu se najbolja po-
seta o~ekuje tokom novogodi-
{njih i bo`i}nih praznika. Najprodavani-
ji su aran`mani na bazi polupansiona u
trajanju od ~etiri dana. U internom re-
storanu hotela ima jo{ ne{to malo mesta

za sam do~ek Nove, koji za
goste koji nisu na pansio-
ni iznosi 50 evra. 

[to se ostalih turisti~ko-
ugostiteljskih objekata ti~e,

cena provoda u najlu|oj no}i
varira u zavisnosti od kategorije

objekta i kre}e se od desetak evra u lokal-
nim kafi}ima do 30 evra po osobi u vila-
ma koje organizuju ovakvu vrstu zabave.

R. Popovi}

verilaca prodat hotelski kompleks „Mile{eva“

18,5 miliona dinara 

Najve}a 
gu`va o~ekuje 

se krajem 
decembra i u 

prvoj polovini 
januara 

Ova i pro{la 
godina rekordne 
po broju turista i 

ostvarenih no}enja, 
istakla je

direktorka TOS 
Marija Labovi}

o{kom hotelu „Panorama“ spremno do~ekuju zimsku sezonu 

ati novogodi{nji aran`mani 

Zimska idila na Zlataru

Nekada{nje 
reprezentativno 
zdanje prodato 
za si}u: 
Hotel „Mile{eva“ 

Stru~njaci razmenili
znanja i iskustva : 
Sa skupa na Zlataru

Aran`mani 
za Novu godinu 

planuli jo{ 
pre mesec 

dana 

 prenosu dr`avne televizije 11. avgusta 1979. godine, sve~ano je otvoren i reprezentativni 
tu i politi~ki establi{ment SR Srbije. Ovako je tada re~eno: „Otvaranje novog, savremenog, 
na~i i prekretnicu u razvoju ugostiteljsko-turisti~ke privrede, smeliji korak u budu}nost koja
potpunije iskazivanje u ovoj delikatnoj oblasti privre|ivanja“

Na Zlataru odr`ana dvodnevna konferencija o turizmu 

Postignuti rekordi u 
turisti~kom prometu 
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Nova Varo{ - U proteklih desetak
meseci je u 12 seoskih mesnih zajed-
nica na teritoriji op{tine Nova Varo{
asfaltirano oko 26 kilometara lokalnih
saobra}ajnica, dok su nova ~etiri kilo-
metra asfaltne podloge postavljena u
ulicama u centralnoj gradskoj zoni i
prigradskim naseljima. 

Radovi na izgradnji, rekonstrukciji
i rehabilitaciji putne mre`e ko{tali su
oko 115.000.000 dinara. 

- Gra|evinska sezona bila je uspe-
{na. Radilo se po prioritetima i predvi-
|enom planu i programu. U putnu in-
frastrukturu se ravnomerno ula`e na
teritoriji svih mesnih zajednica, uzima-
ju}i u obzir pravce koji su asfaltirani i
prethodnih godina. Nisu zapostavljene
ni ulice u gradu i rubnim podru~jima,
a dodatnih 35 miliona dinara investi-
rano je u izgradnju pet sportskih tere-
na i igrali{ta - isti~e Dejan Grbi}, {ef
op{tinskog Odeljenja za investicije i
javne nabavke i pomo}nik predsedni-
ka op{tine. 

Najvi{e sredstava iz op{tinske kase
ove godine izdvojeno je za seoske pu-
teve. Tako je u Ruto{ima asfaltirano
pet putnih pravaca u ukupnoj du`ini
od oko 2,6 kilometara. Radovi su vred-
ni blizu 20.000.000 dinara. Akma~i}i

su dobili novih 1,9 kilometara asfaltne
podloge, za koja su izdvojena sredstva
od oko 8,7 miliona dinara. Na podru~-

ju Bistrice ura|ena su tri putna pravca
ukupno duga 1,6 kilometara, a u koje
je ulo`eno blizu 9,5 miliona dinara.

Oko 2,5 miliona dinara ko{talo je una-
pre|enje infrastrukture u Vilovima,
dok je u Dra`evi}ima asfaltirana deo-

nica duga 550 metara na potesu \oki-
}i-Boranija{evi}i. Radovi su ko{tali
2.185.000 dinara. U Bo`eti}ima su iz-
gradnja dva putna pravca duga oko 2,2
kilometra ko{tala preko 16 miliona di-
nara, u Negbini je za asfaltiranje deo-
nice za Ili}e izdvojeno oko 5,5 miliona
dinara, dok je za radove na postavlja-
nju novog asfalta u Seni{tima utro{eno
3,5 miliona dinara...

Ovogodi{nju gra|evinsku sezonu
obele`ile su i investicije u samom gra-
du. Ura|eno je nekoliko parking pro-
stora, krak Ulice Vrane{ki put, central-
ne gradske ulice preko puta slu`be
platnog prometa, deonica Majora Ili}a,
nove sportske terene dobilo je nekoli-
ko prigradskih naselja, a u toku je
kompletna rekonstrukcija zgrade
Osnovne {kole koju finansira Kancela-
rija za javna ulaganja...

- Jedini problem bio je nedovoljan
broj izvo|a~a radova. Prilago|avaju-
}i se tr`i{tu, putari su zna~ajno posku-
peli cene u samoj ponudi, ~ak i za 80
odsto. Cena postavljanja asfalta lane
je bila oko 820 dinara po metru kva-
dratnom, a ove godine se kretala u ra-
sponu od 1200 do 1800 dinara - ka`e
Grbi}. 

R. Popovi} 

Priboj - Zajedni~ki tim u~enika
Priboja i Prijepolja, koji se pod men-
torstvom nastavnika informatike
sprema za evropsko prvenstvo u ro-
botici, posetio je novootvoreni pogon
kompanije Inmold u Priboju . Tim
„ElektRobot“ ~ini devet u~enika i
u~enica srednjih i zavr{nih razreda
osnovne {kole , koji zajedno sa svo-
jim nastavnicima informatike, Mari-
jom Rekovi} iz Priboja i Miroljubom
Bjeli}em iz Prijepolja, ovih dana uve-
`bava re{avanje zadataka Iz oblasti
robotike i programiranja, rade}i sa
modelom robota kojeg im je ove go-
dine finansiralo Ministarstva trgovi-
ne, turizma i komunikacija.

Takmi~enje, u okvirui svog razvoj-
nog programa, organizuje kompanija
Lego, a konkretni zadaci se sastoje od
sastavljanja i programiranja robota

koji, u osam misija, treba da savlada
komplikovane preprekke napravljene
od Lego kocaka. „First Lego liga“ je i
me|unarodni obrazovni i istra`iva~ki
program, koji, po re~ima njegovih
kreatora, mladima pru`a znanje 21.
veka, upoznaje ih sa naukom i tehno-
logijom, podsti~e na inicijativu, pred-
uzetni{tvo, kreativnost i timski rad Sa
procesom proizvodnje i upotrebom
robota u proizvodnji, u~enike je upo-
znao jedan od in`enjera Inmolda Mi-
lorad Lu~i}. U ovom pogonu se, kao i
u sedi{tu kompanije u Po`egi, proiz-
vode delovi za industrijske robote . 

- Mi smo jedna od tri ekipe u Srbi-
ji koja u~estvuje na ovom takmi~enju,
ozbiljno se pripremamo pa o~ekuje-
mo I dobar rezultat. Zahvaljujem se
svim privrednicima I ostalima koji su
pomogli na{e pripremanje i u~e{}e,

rekla je Marija Rekovi} , nastavnica
informatike. Prime}uju}i da robotika
kao nauka deluje apstraktno, Miro-
ljub Bjeli}, mentor tima, nastavnik iz
Prijepolja ka`e da im je kompanija In-
mold pomogla da poka`u u~enicima
kao sve to funkcioni{e u stvarnosti,
kakva je veza izme|u programiranja
i konkretnog rada ma{inskog robota
kojim upravljaju kompjuteri. 

Evropsko takmi~enje treba da se
odr`i 11. januara u Sloveniji, u Lju-
bljani. Ako pro|u kvalifikacije u Lju-
bljani i}i }e u Hjuston na svetsko pr-
venstvo u robotici na kome u~estvu-
ju predstavnici 99 zemalja. U~enici,
~lanovi tima su: Ana Tomi}, Amina
Porovi}, \or|e Lapto{evi}, Vuk Bje-
li},Nikola Bakovi}, Andrej Rajkov,
Bojan Nestorovi}, Filip Lu~i} i Vasi-
lije Vasiljevi}. S.Bjeli}

Mileta Bezarevi} jo{ {est meseci v. d. predsednika Osnovnog suda 

Novo produ`enje funkcije 

Uspe{na gra|evinska sezona u novovaro{kom kraju 

Novih 30 kilometara asfalta 

U puteve 115.000.000 dinara: 
Radovi u MZ Ruto{i 

Prijepoljska Op{ta bolnica dobila najsavremeniji aparat za anesteziologiju

^eka prve pacijente

Zajedni~ki tim Priboja i Prijepolja priprema se za evropsko prvenstvo u robotici

O~ekuju dobar rezultat u Sloveniji 

Korisna poseta Inmoldu: 
^lanovi „ElektRobot“ tima 

Prijepolje - Po isteku mandata, pred-
sednik Osnovnog suda u Prijepolju Mi-
leta Bezarevi}, postavljen je u maju za
vr{ioca du`nosti do izbora novog pred-
sednika, najvi{e {est meseci. Taj rok je
istekao, pa je predsednik Vi{eg suda u
U ìcu produ ìo funkciju vr{ioca du`no-
sti do izbora predsednika Osnovnog su-
da, najvi{e do {est meseci.

Visoki savet sudstva je predlo`io Na-
rodnoj skup{tini izbor predsednika su-
dova. Procedura je zavr{ena i parlament

je izabrao sudije vi{ih sudova, a ~eka se
da na dnevni red skup{tinskog zaseda-
nja bude uvr{ten i izbor sudija osnovnih
sudova u Srbiji. Mileta Bezarvi} bio je u
prethodnom petogodi{njem mandatu
predsednik Osnovnog suda za op{tine
Prijepolje i Novu Varo{ koji je formiran
2014. Ina~e, imenovan je za predsedni-
ka suda jo{ 2011. godine kada je Osnov-
ni sud u Prijepolju bio nadle`an i za op-
{tinu Priboj koja je uz Prijepolje i Novu
Varo{ ~inila sudsku jedinicu. I. H. D.

Prijepolje - U Op{toj bolnici u Pri-
jepolju predstavljen je novi aparat za
anesteziju sa pacijent monitorom
vredan 4.800.000 dinara ~iju je na-
bavku odobrilo Ministarstvo pravde
na osnovu u~e{}a prijepoljske zdrav-
stvene ustanove na javnom konkur-
su za dodelu sredstava prikupljenih
po osnovu oportuniteta, odnosno
odlaganja krivi~nog gonjenja. 

Kako je naglasio direktor Op{te
bolnice dr Zoran Drobnjak to je naj-
savremeniji aparat koji }e zna~ajno
unaprediti rad u operacionoj sali, po-
slednjoj re~i tehnologije koji predsta-
vlja „zlatni standard“ kako sa stanovi-
{ta bezbednosti pacijenata, tako i u
okviru savremenih kretanja u oblasti
hirurgije. Aparat za anesteziju ve} je
testiran i spremno ~eka prve pacijen-
te u operacionoj sali. Stari aparat, koji
je sa uspehom slu ìo punih 25 godina,
preme{ten je u drugu operacionu salu
jer jo{ mo`e da poslu`i. Tokom samo
ove godine u Op{toj bolnici u Prijepo-
lju obavljeno je 630 hirur{kih inter-
vencija, razvija se i unapre|uje lapara-
skopska hirurgija u okviru koje je ura-

|eno 230 operacija. Dr. Drobnjak je
najavio i druge va`ne me|u kojima se
izdvaja projekat centralnog snabdeva-
nja kiseonikom vredan 120.000 evra i
koji }e Bolnica poku{ati da realizuje
tokom naredne godine. I. H. D.

Sredstva obezbedilo 
Ministarstvo pravde: Novi aparat



Novi Pazar - Lude zavr{nice ko{ar-
ka{kih utakmica nisu neuobi~ajene, ali
da ih bude ba{ toliko kao u slu~aju No-
vog Pazara ove sezone, to se grani~i sa
neverovatno{}u. Od 20 odigranih u
dva takmi~enja (ABA2 i KLS) deset je
odlu~eno u fini{ima. U osam slu~ajeva
pobednik je dobijen i bukvalno u po-
slednjem minutu, u dve dobitnik je od-
lu~en tek u poslednja tri, odnosna dva
minuta. Iz ~etiri takva duela Novi Pa-
zar je iza{ao kao slavljenik, {est je pri-
palo rivalima. Ako ra~unamo samo
onih osam re{enih u poslednjem mi-
nutu odnos polovi~an, ~etiri pobede i
isto toliko poraza. U tri slu~aja igrali su
se produ`eci, dve utakmice su izgublje-
ne, jedna je dobijena. Trener Oliver
Popovi} infarkt utakmice obja{njava
padom koncentracije. Zajedno sa tre-
nerom Novog Pazara krenuli smo u
{etnju kroz sve triler zavr{nice. Po~eli
smo sa regionalnom ligom.

Ve} u prvom kolu ABA2 lige Novi
Pazar je na ulasku u ~etvrti period bio
u prednosti protiv Sutjeske u Nik{i}u
(65:61). Na dva minuta i 31 sekundu
pre kraja Todorovi} je pogo|enim slo-
bodnim bacanjima doveo Novopazar-
ce do vi{ka od dva poena (68:66). Na-
`alost, to nije bilo dovoljno da bi se po-
bedilo, bodovi su ostali u Nik{i}u
(78:75). „Kad je u fini{u vo|stvo bi-
lo na na{oj strani brzopleto
smo ulazili u realizacije
napada. Bio je to pe-
riod u kojem je tim
jo{ tra`io svoju
igru. Da smo
uzeli bodove ne
bi bilo nezaslu-
`eno, kao {to ni-
je nezaslu`ena ni
pobeda Sutjeske.
Sve je stalo u jednu,
dve lopte, ho}e li ili ne-
}e u}i. Njihove su u{le,
na{e nisu“, jednostavno obja-
{njava razloge tog poraza, Popovi}.

U [irokom Brijegu na kraju tre}e
~etvrtine rezultat je na strani Novopa-
zarca (54:53). Skor je jo{ bolji na 3,56
pre kraja, Novi Pazar ima vi{ak od tri
poena (67:64). Na kraju semafor je po-
kazivao 79:71 za [iroki. „Izjedna~ena
utakmica, koju su oni prelomili pogo-
div{i dva te{ka i jedan otvoren {ut. S
druge strane, mi smo proma{ili ~etiri
puta u trenucima kada je trebalo odlu-
~iti utakmicu. To je me~ u kojem su
presudili isklju~ivo ko{arka{ki razlozi,
zaslu`eno smo pora`eni“, ne ostavlja
dilemu Popovi}.

Da bi se Novi Pazar na{ao u vrhu
„Jadrana“ nedostaje mu jedna pobeda
sa gostovanja. Najbli`i joj je bio u Roga-
{koj Slatini. Na prelazu izme|u tre}e i
poslednje ~etvrtine rezultat je bio 65:60
za Novi Pazar. Doma}in je izjedna~io
na minut i 41 sekundu pre kraja
(83:83). Izgledalo je da je na 21 sekund
pre kraja i pogo|enog Todorovi}evog
{uta za dva pobednik odlu~en, bilo je
87:84 za Popovi}ev tim. Pet sekundi ka-
snije Mili~evi} je poravnao trojkom, da
bi Novakovi}, igra~ Novog Pazara, dve
sekunde pre nego }e oglasiti sirena za
kraj proma{io {ut za tri poena. Utakmi-
ca je oti{la u produ`etak (87:87). Rezul-

tatska klackalica nastavljena je i u do-
datnih pet minuta, na 3,56 do kraja je
94:91 za Pazarce, ve} posle dvadeset se-
kundi vodi Roga{ka (96:94). Devetna-
est sekundi do zavr{etka pogocima Mi-
li~evi}a doma}in je jedan poen u plusu
(98:97). Dve prilike da se osvoje bodovi
nisu realizovane, Kora} je na osam se-

kundi pre kraja proma{io za dva,
Novakovi} u skoku uhvatio

loptu, ali nije pogodio na
pet sekundi pre konca

me~a i ostalo je
98:97. „To su bo-
dovi za kojima
najvi{e `alim.
Imali smo dobije-
nu utakmicu, tre-

balo je samo malo
pameti da bi se po-

bedilo sa pola ko{a
razlike. Glupo smo je iz-

gubili“, kriti~an i samokri-
ti~an je Popovi}.

Ono {to im nije po{lo za rukom u
Roga{koj jeste u Tuzli. Popovi}u i
momcima kona~no se osmehnula sre-
}a, a umalo da ve} vi|eni bodovi opet
izmaknu. Tre}a ~etvrtina zavr{ena je sa
65:62 za Novi Pazar. Na dva minuta i
36 sekundi pre kraja prednost je uve}a-
na (84:79). Ni to nije bilo dovoljno,
usledio je novi produ`etak (89:89). Me-
lori je na 35 sekundi pre kraja dodatnih
pet minuta pogodio jedno slobodno
bacanje za velikih 100:95 za Novi Pazar.
Samo osam sekundi kasnije rival je pri-
{ao na poen zaostatka (100:99), da bi
Gegi} sa tri poena na 18 sekundi pre
kraja doveo Slobodu pred vrata pobede
(102:101). Isti igra~ kad je ostalo devet
sekundi do zavr{etka proma{uje {ut za
tri, izme|u ta dva detalja Vuli} je pogo-
dio oba penala, za veliku pobedu No-
vog Pazara (103:102). „Trebalo je sve
da re{imo u regularnom delu. Dogodio
nam se pad koncentracije u napadu, ali
oni su se vratili tek kad je sviran nepo-
stoje}i faul pri {utu za tri poena, ako se
ne varam na minut pre kraja. Ve} u toj
utakmici postalo je o~igledno da za ne-
ke situacije odbrana - napad u momen-
tima odluke nemamo koncentraciju.
Ipak, na{li smo snagu. Zna~ajna i zaslu-
`ena pobeda“, konstatuje Popovi}.

Kada su do{li u Novi Pazar sarajev-
ski Sparsi imali su skor od osam pora-
zu u isto toliko me~eva. Me|utim i ka-
da su gubili znali su dobrano da namu-
~e protivnike. Takav slu~aj bio je i u
Pendiku. Da je na 34 sekunde pre od-
laska u svla~ionicu Polutak realizovao
oba bacanja bilo bi nere{eno, kako je
pogodio samo jedno (84:83) Novi Pa-
zar je to iskoristio da do|e do nove po-
bede. „Pokazali su da nisu nimalo na-
ivni. Kod rezultata 84:80 trebalo je da
napravimo izolaciju za Melorija, jer je
pre toga lagano probio jedan na jedan
protiv visokog igra~a u dve situacije. U
tome nismo uspeli, ali va`no je da smo
dobili utakmicu u kojoj nismo izgleda-
li energetski najbolje“, smatra Popovi}.

- Nismo zaslu`ili da izgubimo pro-
tiv prvog favorita ABA2 u Skoplju, bilo
je sve {to je rekao Popovi} posle jo{ jed-
ne neshvatljivo izgubljene zavr{nice.
Na 3,55 pre kraja Novi Pazar je imao
suficit od pola ko{a (79:78). Minut ka-
snije doma}in je vodio 83:79, ali ni tu
nije bio kraj. Nikola Kora} je pogodio
jedno slobodno bacanje, za prednost
Novog Pazara 87:85. Na semaforu je
stajalo da je do isteka utakmice 49 se-
kundi, u poslednje 42 u{lo se poravna-
to (87:87). Potom tri situacije Popovi-
}evi momci nisu re{ili poenima, Nova-
kovi} u poku{aju za tri i Todorovi} za
dva poena, kao ni Vuli} u poslednjoj
sekundi u {utu za dva. Njegov prodor
pod ko{ nije zavr{io poentiranjem, ali
Melori iz skoka u napadu poga|a ko{.
Pobeda za sve osim za sudiju Miodra-
ga Laki}evi}a, ~ovek je i bukvalno iz-
mislio faul igra~a Novog Pazara na He-
risu. Amerikanac u dresu skopske do-
bio je mogu}nost koju nije zaslu`io da
na isteku vremena za igru pogodi oba
slobodna bacanja za kona~nih (89:87). 

U KLS prva infarkt utakmica bila je
na gostovanju OKK Beogradu, a zavr-
{ena je pobedom Novog Pazara
(80:79). Dugo je vodio doma}i tim, da
bi Brun~evi} na dva minuta pre kraja
pogodio za tri i doveo svoj sastav do
prednosti (73:72). Potom su Vuli} za
goste i Musi} za Beogra|ane precizni
iza linije 6,75 (79:78 za doma}i sastav).
[est sekundi pre kraja poenima Nema-
nje Vu~i}evi}a bodove je odneo Novi

Pazar. „Dobili smo sre}no, mo`da i ne-
zaslu`eno. Posle tajm - auta do{lo je do
jo{ jednog pada koncentracije, ovoga
puta to nam se nije osvetilo“, priznaje
Popovi}.

Poraz u Pan~evu od Tami{a malo
ko je o~ekivao (78:79). U poslednjih
pet minuta u{lo se sa rezultatom 71:65
za doma}i tim. Osam sekundi pre po-
slednjeg zvi`duka sudija Kora} sma-
njuje (77:79). Novopazarci dolaze do
lopte i prilike da sekund pre kraja {an-
su potra`e u produ`ecima, ne koristi je
Vu~i}evi} poga|aju}i jedno od dva slo-
bodna bacanja. Ne postoji poraz koji je
te`e pao od onog od u tom momentu
poslednjeplasirane Vojvodine u Pendi-
ku. Kapital stican sve vreme me~a ola-
ko je prokockan u najbla`e re~eno ~ud-
nom fini{u. Novosa|ani su konstant-
no pritiskali i najzad uspeli da stignu
izgledalo je sigurnu prednost Novog
Pazara, na minut i 22 sekunde pre kra-
ja bilo je (93:93). Kada je na 30 sekun-
di pre kraja Islamovi} cepnuo mre`icu
trojkom za 98:93 ~inilo se da nije po-
stojao niko u dvorani ko bi mogao i da

pomisli da to nije dovoljno za pobedu,
a nije bilo. Dva lo{e organizovana na-
pada dala su nadu Novosa|anima. Fe-
nomenalni Andrija Simovi} je pri po-
ku{aju {uta za tri fauliran na samo dve
sekunde pre zavr{etka. Sva tri bacanja
je pogodio (99:99), a u produ`etku bio
je prosto nezaustavljiv, pobeda Vojvo-
dine 124:118. „Jednostavno, postoje i
takvi dani. To je poraz koji mi je najte-
`e pao, ali }e se pokazati da ga nije bilo
ne bi se ni tako brzo digli“, sumira
uzroke i posledice potonjih izdanja
njegovog tima, Oliver Popovi}.

Potpuno suprotna bila je utakmica
sa Dinamikom u kojoj Novi Pazar nije
imao drugi izbor osim pobede. Dobar
deo me~a je pro{ao u vo|stvu Beogra-
|ana. Na pet minuta do kraja Dinamik
preko raspolo`enog Pa{ajli}a dolazi do
pet poena u plusu (78:83). Tada kre}e
lokomotiva Novog Pazara, bek Nikola
Kora} i na minut i 47 sekundi pre sire-
ne koja ozna~ava kraj ve} je 88:87 za
Popovi}ev sastav. U tim trenucima i
prvo ime derbija Todorovi} (34 poena)
pronalazi najbolja re{enja. Va`na po-
beda je tu (95:89). 

Osvr}u}i se na sve burne zavr{nice
trener Novog Pazar po ko zna koji put
pose`e sa re~enicama koje svi koji pra-
te njegov rad ve} znaju napamet. „Kad

se utakmica na ovaj ili onaj na~in do-
bije zasluga pripada igra~ima. Kako
god drugi treneri mislili, mi smo tu
zbog njih i oni su u prvom planu. Pu-
blika dolazi na utakmice da gleda igra-
~e, ne trenere. Kad izgubimo, poraz je
samo moj“, jasan je Popovi}.
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SPORT

Poraz u U`icu 
Posle toliko utakmica re{enih u

infarkt zavr{nicama, Novi Pazar je u
10. kolu KLS do`iveo debakl u U`icu
od Slobode 118:92 (33:20, 37:33,
28:21, 20:18). Popovi} sastav me~ je
odigrao bez odbrane o ~emu govori
broj primljenih poena, a najefika-
snijeg igra~a imao je u Todorovi}u
822 poena), u doma}em timu ista-
kao se Foster (22). 

Prvoslav Le{evi}

Infarkt utakmicama ko{arka{a Novog Pazara ne nazire se kraj

Sekunde kao ve~nost 

Podela bodova u Pendiku
Novi Pazar - Fenomenalan derbi odigrali su rukometa{i Novog Pazara i @elezni~ara 1949

u Pendiku. Duel dva tima iz vrha tabele u 13. kolu ARKUS lige zavr{en je bez pobednika 26:26
(8:14). Gosti su dominirali u prvom poluvremenu, drugo je briljantno odigrao Novi Pazar i na
najnesre}niji na~in na kraju izgubio oba boda. Ni{lije su izjedna~ile u poslednjoj sekundi go-
lom Spasi}a.  Kolo pre odlaska na zimsku pauzu na tabeli vodi Dinamo iz Pan~eva sa 22 boda,
sledi Novi Pazar sa 19, @elezni~ar i Dubo~ic dele tre}e mesto sa bodom manje. U poslednjem
jesenjem kolu Novopazarci sutra gostuju Partizanu u Beogradu.

Odbojka{i se bore za opstanak
Novi Pazar - Odbojka{i Novog Pazara posle poraza u 10. kolu Superlige od Mladog radni-

ka u Po`arevcu 3:1 (25:23, 22:25, 25:19, 25:14) preuzeli su fenjer na tabeli i predstoji im u na-
stavku takmi~enja te{ka borba za opstanak u elitnom rangu. Andrej Tup~i je opet bio jedna od
retkih svetlih ta~aka u pora`enom sastavu (25 poena), u doma}em timu korektor Tomo Mici}
upisao je 18 poena. Sutra od 18 sati u Pendiku se sastaju Novi Pazar i Crvena zvezda.

Na pauzu sa osmog mesta
Novi Pazar - Posle 23. kola zavr{en je prvi deo prvenstva u Prvoj ligi Srbije. Novi Pazar je

pobedom na Gradskom stadionu protiv Smedereva 1924 3:1 (Hot u 4, \oki} u 28. i 32. minu-
tu, za goste Basrak u 36) na zimsku pauzu oti{ao kao osmoplasirani tim sa zaostatkom za vo-
de}im Grafi~arom od devet bodova.  

SPORTSKE VESTI

Svima najte`e pao poraz od
Vojvodine na doma}em terenu:
Oliver Popovi} i Nikola Kora}

U osam 
slu~ajeva pobednik 

je dobijen i bukvalno 
u poslednjem minutu, 

u dve dobitnik je 
odlu~en tek u poslednja 

tri, odnosna 
dva minuta
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MEDIJI

RADNIM DANIMA
07:00-07:10 Jutarnji dnevnik
07:10-11:00 Novi Dan
11:00-15:00 Plusiranje
16:00-16:10 Dnevnik
16:10-19:00 Muzi~ki vremeplov
19:00-07:00 Music mix

VESTI SVAKOG PUNOG SATA

SUBOTA
10:00-14:00 ^avrljanje
14:00-18:00 Eurotop 44-repriza
18:00-10:00 Music mix

NEDELJA
10:00-14:00 Uvek nedeljom
14:00-18:00 Eurotop 44
18:00-10:00 Music mix

VA@NI TELEFONI
Op{tina Novi Pazar 020- 313-644/318215 
Op{tina Tutin 020 - 811 133 
Op{tina Sjenica 020 - 741 279 
Op{tina Ra{ka 036 - 736 281
Autobuska stanica Novi Pazar 020 - 318 354 
Autobuska stanica Ra{ka 036 - 738 383 
Meteorolo{ka stanica Meteor Sjenica 020 - 741 008 
Policijska uprava Novi Pazar 020 - 314 744 
Op{tinski i Okru`ni sud - Novi Pazar 020 - 314 391 
Zdravstveni centar Novi Pazar 020 - 314 722
Apotekarska ustanova Novi Pazar 020 - 318 375 
Elektrodistribucija Novi Pazar 020 - 315 117

330 116 
Preduze}e za puteve „Novi Pazar put“ 020 - 314 911
Univerzitet Novi Pazar 020 - 317 754 
Internacionalni univerzitet 020 - 316 634 
Dom kulture Novi Pazar 020 - 313 069 
Regionalno pozori{te Novi Pazar 020 - 322 891 
SOS telefon (KC Damad) 020 - 332 755
Sportski centar Novi Pazar 020 - 312 420
Turisti~ka organizacija Novog Pazara 020 - 338 030
@elezni~ka stanica Ra{ka 036 - 736 008
Dom zdravlja 036 - 736 127
Komunalno preduze}e Ra{ka 036 - 736 622
Centar za kulturu 036 - 736 273
Biblioteka 036 - 736 092
Gradski stadion 036 - 736 650
Sportska hala 036 - 736 794
De~iji vrti} „Veselo detinjstvo“ 036 - 736 120
Apoteka 036 - 738 080
Turisti~ka organizacija 036 - 738 670
Crveni krst 036 - 736 648
Vatrogasna slu`ba 036 - 736 002
Veterinarska stanica 036 - 736 877
Taksi stanice 036 - 740 040 i 036 - 733 222

PRETPLATA NA DODATAK

SAND@AK DANAS
Period:

3 meseca - popust 10% 
= 546,00 din
6 meseci - popust 15%
=1.053,00 din
12 meseci - popust 20%
=2.028,00 din

s tro{kovima dostave na adresu
Kontakt telefon: 011 / 344 - 11 - 86 

lok. 124, 107 /Prodaja/

Sand`ak Danas - Posebno izdanje lista Danas za oblast Sand`aka.  Ure|uju: Safeta Bi{evac (Beograd), Sla|ana Novosel (Novi Pazar). 
Adresa: Novi Pazar, TC Vakuf, 1. maja BB   Telefon i fax: 020 331 570  e-mail: sandzakŸdanas.rs

Nova Varo{ - Neimari novovaro{kog preduze}a
„IB in`enjering“ zapo~eli su pre nekoliko dana ra-
dove na izgradnji terena za odbojku na pesku. No-
vo sportsko igrali{te gradi se u Naselju, a finansira-
ju ga Ministarstvo omladine i sporta i lokalna sa-
mouprava, sredstvima od oko 2,1 milion dinara. 

Ukoliko vremenske prilike budu dozvolile, po-
sao bi trebalo da bude zavr{en do kraja ove ili po-
~etkom naredne godine. Teren za odbojku na pe-
sku prostira}e se na 160 kvadratnih metara, u ne-
posrednoj blizini proletos izgra|ene teretane na
otvorenom, koju su tako|e zajedni~kim sredstvi-
ma finansirali resorno Ministarstvo i Op{tina No-
va Varo{. Po~etna faza radova obuhvata poslove

na iskopu zemlje i drena`i otpadnih voda, a potom
sledi nasipanje tampona i peska, kao i ugradnja
betonskih ivi~njaka, postavka ograde, opreme i
prate}e signalizacije (stubova, grani~ne linije, tra-
ke, mre`e, semafora...).

- Ministarstvo omladine i sporta je putem
konkursa sa 1,6 miliona dinara podr`alo proje-
kat „Odbojka na pesku - mladi na terenu“ koji je
kandidovala novovaro{ka Op{tina i Kancelarija
za mlade. Projekat je jedan od 14 programa koji
je dobio „zeleno svetlo“ na javnom pozivu za po-
dr{ku jedinicama lokalne samouprave u sprovo-
|enju omladinske politike. Dobio je odli~ne oce-
ne prilikom bodovanja od strane nadle`ne komi-

sije i sa ukupno 82 poena na{ao se me|u prva ~e-
tiri za finansiranje - ka`e koordinatorka projekta
Marijana \oki}, pomo}nica predsednika op{ti-
ne i {efica Odeljenja za lokalni ekonomski razvoj.
Ona isti~e da }e izgradnjom jo{ jednog terena po-
bolj{ati uslovi za bavljenje sportom i rekreacijom,
posebno mla|eg dela populacije. 

„Promovi{u se i zdravi stilovi ̀ ivota, kao i kva-
litetnije provo|enje slobodnog vremena kod
mladih. Poseban zna~aj projekta je i taj {to ima
za cilj da afirmi{e ovda{nji Odbojka{ki klub, ko-
ji je jedina `enska sportska organizacija u zlatar-
skom kraju“, nagla{ava \oki}. 

R. P. 

Ministarstvo omladine i sporta i Op{tina grade jo{ jedno sportsko igrali{te u Novoj Varo{i 

Novi tereni za odbojku na pesku 
Po~ela prva faza radova: Igrali{te }e ko{tati oko 2,1 milion dinara 

Bijelo Polje - Delegacija Crne
Gore koju ~ine Petar Smolovi},
predsjednik Op{tine Bijelo Polje,
Predrag Mitrovi}, direktor Upra-
ve za dijasporu i Elvira Bekte{i,
{efica Odsjeka za statusno-prav-
na pitanja, finansije i iseljeni~ke
knji`ice, posjetila je Toronto i ̂ i-
kago na poziv udru`enja crnogor-
ske dijaspore iz Kanade i Sjeverne
Amerike.

Delegacija je imala vi{e nego
uspje{ne sastanke na Univerzite-
tu Toronto, gdje su razgovarali sa
prof. dr Antonelom Arhin, kao i u
Po~asnom konzulatu Crne Gore
sa konzulom Daglas Eliotom i sa-
radnicima. Imali smo jako kvali-
tetne razgovore sa predstavnici-
ma dijaspore i predstavnicima cr-
nogorskog dru{tva „Toronto“,
kao i Crnogorskog kulturnog

udru`enja „Vladika Danilo, na
kojima je fokus bio na unapre|e-
nju saradnje izme|u matice i di-
jaspore. 

Nakon Kanade, crnogorska
delegacija je odlaskom u SAD na-
stavila vi{ednevni obilazak i sa-
stanke sa udru`enjima Crnogo-
raca. 

U prostorijama Kulturnog
centra „Rumija“ u ̂ ikagu odr`an
je  veliki susret dijaspore. Poru~e-
no je da Bijelo Polje poput Bara
ima brojnu i dobro organizovanu
dijasporu koja nikada ne zabora-
vlja svoj zavi~aj. 

U ime Kulturnog centra „Ru-
mija“ skup je otvorio predsjednik
udru`enja Senad Perazi} koji je
naglasio da se radi o jednom od
najorganizovanijih udru`enja u
dijaspori koje od svog osnivanja

1995. godine realizuje brojne pro-
jekte i aktivnosti.

Predsjednik Op{tine Bijelo Po-
lje Petar Smolovi} istakao je pla-
nove ove op{tine da radi na
umre`avanju i boljem poveziva-
nju sa svojom dijasporom {irom
svijeta koju vidi kao svoju razvoj-
nu {ansu ne samo u dijelu mogu-
}ih investicija, ve} i u dijelu pre-
nosa znanja i iskustva koji posje-
duje. 

Smolovi} je govorio i o projek-
tima koje ova op{tina realizuje, od
kojih su najva`niji \alovica pe}i-
na i ski-centar Bjelasica. Nagla{a-
vaju}i da Vlada Crne Gore inten-
zivno radi na razvoju sjevera, te
da }e sami auto put promijeniti
sjever i zna~ajno doprinijeti nje-
govom br`em razvoju. 

C. D. 

Protive se gradnji na
„njihovoj“ lokaciji 

Berane - Vlasnici privremenih objekata na lo-
kaciji pored gradskog mosta Niko Strugar u Bera-
nama usprotivili su se izgradnji Centra za kulturu
na, kako ka`u, njihovoj lokaciji i zatra`ili od beran-
ske lokalne uprave da obustavi sve dalje aktivnosti
u pravcu ru{enja tih objekata dok Vlada Crne Go-
re ne usvoji Detaljni urbanisti~ki plan (DUP).

Oni u pismu ka`u da su iz podgori~kih Vijesti
saznali da je na zahtjev Op{tine Berane Vlada do-
nijela Odluku o izradi DUP-a „Lijeva obala Lima“,
gdje se nalazi tridesetak objekata male privrede
koji su izgra|eni prije trideset godina. O svom
problemu su razgovarali sa predsjednikom op{ti-
ne Berane, ali nijesu zadovoljni onim {to su ~uli.
Tvrde da njihova namjera nije da spore pravo Op-
{tine da predla`e lokacije za nove objekte, ali ne i
na mjestu gdje se ve} nalaze njihovi. Pozivaju nad-
le`ne op{tinske organe „da obustave sve dalje ak-
tivnosti za ru{enje na{ih objekata do zavr{etka no-
vog DUP-a i njegovog usvajanja od Vlade“, zaklju-
~uju vlasnici privremenih objekata. C. D. 

Predsjednik op{tine Bijelo Polje u posjeti dijaspori u Sjevernoj Americi

Ne zaboravljaju zavi~aj 


